

Referat fra Bestyrelsesmødet i Skive Portvinsklub – torsdag den 14. december 2017 – kl. 19.30.

Sted: Tina Riis Mortensen, Havnevej 21, 7800 Skive

Deltagere: Helge, Michael, Poul, Allan og Tina. Afbud fra Frank.

Dagsorden:

- Gennemgang af referat fra bestyrelsesmøde, den 12. oktober 2017.
 - **Ingen kommentarer til sidste referat.**
 - Evaluering af Portvinssmagning fredag den 10. november 2017 i Vinde Forsamlingshus
 - 80 deltagere
 - Økonomi
 - Referat
 - **Dejlig aften med lille overskud. Omfanget af serveringen skal til næste år fremgå tydeligere i invitationen. Mange havde ikke forventet det store måltid.**
 - Portvin i glasset af Henrik Oldenburg
 - 10 bestillinger – er udleveret
 - Portvinssmagning 2018 – februar?
 - Helge undersøger om der er mulighed for Henrik Oldenburg som "gæsteforelæser".
 - **Det er ikke muligt at få Henrik Oldenburg over i februar. Vi vil dog forsøge igen, evt. i forbindelse med jubilæum.**
 - Forslag til Portvinssmagning i februar 2018: TORSDAG DEN 8. FEBRUAR 2018.
 - Aftale vedr. leje – forhåndstilsagn om kantinen i Spar Nord (Helge).
 - Vi har mulighed for besøg af Marco Andreis fra vinfirmaet Vinimondo.
 - PALMER et helt nyt brand på det danske marked.
 - Traktement (flutes – ost)
 - Oplæg & økonomi præsenteres.
 - **Besluttet at afholde smagning 8.2.2018 med Marco Andreis. Helge forsøger at lave en aftale med Malene Jacobsen fra Ostebiksen omkring servering af ost til smagningen.**
 - **Tina skriver invitation færdig og rundsender inden offentliggørelse.**
 - Generalforsamling i 2018 – fredag den 25. maj 2018
 - Aftale er booket med Spar Nord, Mogens Sørensen – er på plads.
 - Helle & Jette har fået opgaven at komme med oplæg til menu.
 - Hvad skal vi arbejde hen imod?
 - Vine
 - Input til til generalforsamlingen fra bestyrelsesmedlemmerne
- På næste bestyrelsesmøde skal vi snakke generalforsamling. Umiddelbart er bestyrelsen meget positive omkring levering af vine fra Superbrugsen, Glyngøre.**
- "Grundsmagning"
 - Flere/mange af medlemmerne efterlyser en "grundsmagning"
 - Hvornår arrangerer vi en sådan?
 - **Vi har to datoer i spil – 15.3 eller 22.3 2018. Helge undersøger mulighed for at leje lokaler - både aktivitetscenteret og Det røde klubhus. Besluttet ikke at tilbyde 'Grundsmagning' til ikke-medlemmer.**

Nyt fra:

Næstformand Michael Madsen

- Medlemstal m.m.
- Kontingent i 2017/2018 - hvordan går det?
- Små plastkort med portvinstyper?
- **P.t. 142 medlemmer som har fornyet og 10 nye.**
- **Michael laver plastkort efter behov.**

- Har oprettet adgang til Nemtilmeld til alle bestyrelsesmedlemmer. Herved har alle selv adgang til relevante områder.
- Fremadrettet må vi ikke pålægge medlemmer gebyr når de betaler. Vi afholder selv udgiften på kr. 1,39 pr transaktion.

Kassereren Poul Vestergaard

- Regnskab/kassebeholdning m.m.
- Kassebeholdning er på 6.812 + ca. 45.000 som er overført fra Nemtilmeld.

Sekretæren/PR Tina Riis Mortensen

Vil gerne opdatere 'årgangsskema' på hjemmesiden. Helge checker om vi må tage den fra Henrik Oldenburgs bog.

Tina laver nyhedsmail om 'Mad og portvin' - sendes ud hurtigst muligt med en opfordring til medlemmer om at dele opskrifter. Herefter kommer invitation til næste smagning. 14. januar udsendes reminder til næste smagning og 25. januar kommer 'sidste udkald'

Klubmesteren 1 Allan Riis Søndergaard

Intet at berette.

Klubmesteren 2 Frank Osbæk

Eventuel:

- Alle bestyrelsesmedlemmer skal medbringe idé til hjemmesiden (i kategorien mad & portvin) eller andet relevant som kunne interessere vore medlemmer
-

Næste bestyrelsesmøde

- Tid og sted?
- Næste møde afholdes 27.02.18 kl 19:30 hos Frank.

Med portvinshilsen Helge